
 

 Verslag vergadering donderdag 17 september 2022.  

Agenda 

1.Verwelkoming 
2.Goedkeuring verslag vorige vergadering 
3.Pralineverkoop 2022 
4.Lezing organiseren? 
5.Mededelingen van de directie 
6.Varia 
  

1.Verwelkoming 
 

Verwelkoming door de voorzitter en voorstelling nieuw lid van het oudercomité. 

2.Goedkeuring verslag vorige vergadering 
 

Het verslag werd goedgekeurd. 
 
 3.Pralineverkoop 2022 
 

Volledige uitleg met statistieken, tabellen en uitslagen door voorzitter Filip.  

Communicatie via SmartSchool werkte zoals voorgaande jaren heel goed, waardoor er 

weinig vragen binnenkwamen voor bestellingen of problemen. 

Goede samenwerking met Tim Lievens en ook goede ondersteuning door Lukas van de firma 

Crowdselling, waardoor probleempjes snel opgelost werden. 

Er is wel een lagere opbrengst dan het vorige jaar, oorzaak is waarschijnlijk de crisis. 

Opbrengst daalt van 14.000 in 2021 naar 10.000 in 2022. 

 

De beste verkopende leerlingen en klas zijn bekend. De best verkopende klas (A2VKC) is 

ondertussen bekendgemaakt. Zij winnen een VIP schoolreis naar Bobbejaanland. De beste 5 

verkopende leerlingen per campus winnen een ticket voor Bobbejaanland. De allerbesten 

winnen een duo-ticket. Zij krijgen hun tickets via SmartSchool zo gauw die tickets besteld 

kunnen worden. 

De pralines worden op woensdag 21 december in de voormiddag geleverd. Na de middag 

kijken leden van het oudercomité de levering na en worden de pralines per klas uitgesplitst. 

Er zijn 3 personen nodig op campus Apostoliekenstraat, 2 op campus Klinkstraat en 3 op 



campus Patersstraat. Filip stelt de vraag nog in de WhatsApp groep, maar kandidaten zetten 

het alvast in hun agenda. 
De bestelde pralines worden door de klastitularissen meegegeven, samen met het 
kerstrapport, op 23 december (campus Apostoliekenstraat) of opgehaald bij de coördinator 
(campus Klinkstraat). Op campus Patersstraat halen de leerlingen hun bestelling op in de 
kapel. Ook daar zijn er 3 leden van het oudercomité bij nodig. 
 
4.Lezing organiseren? 
 
Wordt meegenomen naar de volgende vergadering, die zal doorgaan op dinsdag 17 januari 
2023. Ook de daarop volgende vergadering zal op een dinsdag, 28 maart 2023, doorgaan. 

Er zal wel weer naar het aanbod van het VCOC, de overkoepelende organisatie van 
ouderraden en oudercomités, gekeken worden. Filip stuurt nog enkele suggesties. 

5.Mededelingen van de directie 
 
Doordat de directie van campussen Klinkstraat en Patersstraat verontschuldigd waren, 
voornamelijk mededelingen van de eerste graad (Apostoliekenstraat). 

Voor Knappe Koppen wordt gekeken naar Alain Remue, hoofd van de Cel Vermiste 
Personen, en naar acteur Bruno Van den Broecke. Er wordt vanaf dit jaar samengewerkt met 
het Wetenschapscafé en de bibliotheek van Turnhout. Voorlopig is dit enkel nog in de vorm 
van reclame maken voor elkaars initiatieven. 

Voor de eerste graad was er aandacht voor preventie namelijk: 

• Anti-pestactie waarvoor de leerlingen naar een toneel gingen kijken. 

• Ondersteuning van de verkeersactie door cultuurcentrum ‘de Wollewei’. 

• De nieuwkomers in de school kregen een zwemtest in het zwembad van het 
Stadspark. 

• Er is een zeer grote opkomst van leerlingen voor de leerlingenraad, nl 100-tal 
leerlingen. Hierdoor zal in groepjes gewerkt worden die elk een thema zullen 
behandelen. Verwacht wordt dat dit zal resulteren in het organiseren van veel 
activiteiten. 

• De klasfoto’s werden genomen. 

• Beslissing werd genomen dat alle leerlingen met dyslexie tijdens alle 
evaluatiemomenten mogen werken met Sprint(= voorleessoftware). 

 
Bijkomende mededelingen van campus Klinkstraat 

• ondertussen zijn er 54 leerlingen ingeschreven voor de Italiëreis Campus 
Klinkstraat. Bij het kerstrapport gaat er vanuit de Italiëreis een brief met info 
mee, zoals afgesproken op de infoavond. 

• De feestreceptie voor het oudercomité kan doorgaan op dinsdag 13/06/23. Zij zal 
dit jaar door de vijfde jaars organisatiehulp verzorgd worden. 

  



6.Varia 

• Iddink heeft een mail gestuurd naar iedereen die een aanmaning had gekregen om 
bij te betalen voor verkeerd gefactureerde boeken. Wie reeds betaald had kan het 
teveel betaalde bedrag terugkrijgen. 

• De vraag om een rondleiding te krijgen in de gebouwen van het Heilig Graf wordt 
doorgeschoven naar de volgende vergadering. 

• Volgende vergaderingen op dinsdagen, nl 17 januari en 14 maart 2023. 

• Vraag aan de directie 3e graad naar opkomst Italiëreis 2023 + problemen inzake 
openbaar vervoer worden ook naar de volgende vergadering doorgeschoven. 

Verslag: Sigrid Jansen 

  

Aan iedereen een fijne kerst en fijne jaarwisseling gewenst. 

 


